
Protokoll från rådet Råff för funkUorishinder frågor styretsemöte 17,10 2023

rwhuset,, Ta åsenrummet d13.15-15.3O

Nätvraide:Man-ne-Lowse Heiströn ordförande RÅFF

Desree Eriksson; DI-IR Ljusdal

RSMH 1usda

Torbjörn Åström Synskadades förening Ljusdal

Agneta Carsson Demensförenngen

Gunilla Enksson D4abetesfören4ngen

PiaEkqvist FUB

Elin Jonsson Demensföreningen

Ulla Lindberg Reumatikerföreningen

§1. Mötets öppnande och upprop.

Ordförande Marie-Louise hälsade välkommen och prickade av oss.

§2. Godkännande av dagordning.

Dagordningen godkändes.

§3. Val av justerare.

Till dagens protokolljusterare valdes Gunilla Eriksson

§4. Val av sekreterare.

Till sekreterare valdes [lm Jonsson.

§5. Föregående mötes protol

Ljusdal

Ljusdal

Ljusdai

Ljusdaf

Föregående mötes protokoll Fästes upp och godkändes



§6. lillgänghghetspris 2023

Rådet har beslutat att de två nominerade får dela på tillgänglighets priset

§7. Besök av Maud Jonsson Omsorgsnämndens ordförande och Marie MIII
Arbetsmarknads och socialnämndens ordförande.

Maud besöker oss och informerar om omsorgsnämnden, om ett nytt planerat
demensboende och att det är tuffi ekonomiskt just nu. Vi upplyser henne om
saker vi fått till oss gällande läget ut 1 verksamheterna.

Marie presenterar sig och informerar om sin verksamhet ASO

§8.Besök av Åsa Strid-Vinholm från region Gävleborg

Åsa arbetar som regionsamordnare för personer med sällsynta sjukdomar CDS.
Hon lotsar personerna fram 1 vården, ger dem råd och stöd. Hon är även ett
stöd till sjukvården. 1 dag finn det 6000-8000 olika hälsotillstånd, vissa är
extremt sällsynta. Åsa poängterar att det är mycket viktigt att det upptäcks
tidigt. Mer information om Sällsynta Diagnoser finns på 1177 Region
Gävleborg.

Nästa möte 5/12 2023

Vid protokollet

Ehn Jonsson

Justerare

Gunilla Eriksson

Ordfora nde

Man-Louise Hellström


